



Protokoll från styrelsemöte 2023-05-10

- Plats:** Klubbstugan
- Närvarande:** Sune Eriksson (SE)
Per-Erik Svensson (PES)
Jan-Anders Ljung (JAL)
Anders Benjaminsson (AB)
Johan Benjaminsson (JB)
Anne-Marie Andersson (AMA)
Marie-Claude Juntunen (MCJ)
Patrik Glans (PG)
Lars Fundin (LF)
- Frånvarande:** Annika Georgson (AG)
Göran Axelsson (GA)

Mötet inleds med diskussion av behov av agenda för dagens och kommande möten. Samtliga närvarande instämmer i att agenda bör finnas.

Ämne	Ansvarig
1. Föregående mötes protokoll	
QR-koden i jourstugan har ändrats. Priserna i serveringen har höjts. Jaktlaget som inte hade betalt banhyra har påmint och betalt.	
2. Ekonomi/Bidrag	
Föreningens ekonomi är god. Bidrag har begärts och 60 000 kr beviljades i januari. Fler medlemsavgifter har inkommit. Deklaration med bilagor har ingetts till SKV.	
3. Underhåll	
<ul style="list-style-type: none">Den nya pistolvallen har rasat och behöver lagas. Per-Erik kollar med Svahn om grävare. Nya stockar behövs, dock nästa år som först.Minst ett av tornen behöver målas under säsongen. Ansvarig är hagelansvarig.Vägen in till BSSK behöver fixas. Anders pratar med Pär Hagmark om detta.Prio på älgbana 1 med nya ramar, duk mm.Pistolbana 3, diskussion om olika lösningar vad gäller duk mm.Motorn på trapbanan ska bytas.	PES AB SE AB
4. Jägarexamen	
Teori och uppskjutning är planerat 14 maj men inte så många anmälda. Anders kontaktar Hanna Stål angående utbildning av provledare.	AB
5. Pistolskytte	
Årets kurs är avslutad. Handledarna ska ha ett utvärderingsmöte. Lars har anmält till kretsledarutbildning. Fältskyttetävling anordnas i juni. RO1- och svartkrutsutbildning kommer hållas på höstkanten.	LF,PES



6. Hagelskytte

Inget om hagelskytte togs upp under mötet.

7. Gevärsskytte

Tävling inplanerad, det rullar på.

8. Bokningar/Uthyrning

Event bokat 20 maj. Polisen, Servicekontoret och SÄRF inbokade. Finns även förfrågningar.

9. Tävlingar

Tävlingar är bokade 13 maj (CAS), 18 juni (fältsskytte) och 13 augusti (Höftskottet).

10. Förändringar/förväntningar i styrelsen

- Man svarar på mail som kräver svar. Svara inte till alla om ej nödvändigt och var tydlig.
- Vilka nycklar har Claes? Sune kollar.
- Det behövs en genomgång av nycklar hos pistolskyttar.

SE
LF, PES

11. Städdag 1 maj

Full aktivitet på bana 1. Bättre information/utskick behövs inför nästa städdag.

12. Älgjour/lista

Listan är inte gjord. Annika gör den.

AG

13. Jour

- Mycket aktivitet första veckan, sedan lugnare. Diskussion om att få igång banorna före start alternativt informera om begränsade funktioner på banorna första veckan.
- Problem med att många inte kommer till juren enligt listan. Ev kan jouransvarig kontakta övriga på juren per sms för att påminna.
- Jourlistan behöver uppdateras, en del på listan är inte längre medlemmar i klubben.
- Bakgrundskoll vid utlåning av vapen bör förbättras. Sune ska uppdatera utlåningsblanketten.

MCJ

SE

14. Övriga frågor

- Digitalt medlemskort/utskick, Göran får i uppdrag att kolla vidare och komma med ett förslag.
- Marie-Claude och Lars har haft genomgång och justering av larmet. Lars har uppdaterat instruktionerna för av- och pålarmning.
- Kaffebryggaren behöver en timer och lagning/byte av uttaget.
- Klubbens dokument bör lagras i moln/dropbox och inte lokalt på olika enheter. Backup som förvaras i kassunen bör finnas.
- Peter Ivarsson vill hjälpa till med underhåll på banan och behöver nycklar.
- Kassunen ska göras klart med hyllor och ställ. Vapenskåp tas ut och bör flyttas till jourstugan.

GA

PG

SE

LF

LF



- Hjälp vid event behövs. Det bör sättas upp lappar eller info på hemsidan, Facebook osv.
- Pengar från ungdomsfonden beviljas till en serie och fritt 22.
- Bekant till Peter Ivarsson har ställt frågan om att filma över banan med drönare. Då man inte kan fråga alla skyttar om det är ok så får han inte lov att filma.
- Ny diskussion om solceller. Taket behöver besiktigas. Frågan bordlades tills vidare.

SE

Vid protokollet

Marie-Claude Juntunen